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Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, pod przewodnictwem wicemarszałka Zdzisława
Wrzałki, pozytywnie zaopiniował rozbudowę drogi ekspresowej S-7 do parametrów drogi
ekspresowej na odcinku obwodnicy Kielc. Opinia taka jest konieczna do uzyskania decyzji
lokalizacyjnej zadania.

Zarząd  Województwa  Świętokrzyskiego,  pod  przewodnictwem  wicemarszałka
Zdzisława Wrzałki,  pozytywnie zaopiniował rozbudowę drogi ekspresowej S-7 do
parametrów  drogi  ekspresowej  na  odcinku  obwodnicy  Kielc.  Opinia  taka  jest
konieczna do uzyskania decyzji lokalizacyjnej zadania.

Rozbudowa drogi ekspresowej na odcinku obwodnicy Kielc polega na dobudowie drugiej
jezdni do drogi już istniejącej.  Jednocześnie przebudowane zostaną trzy węzły drogowe:
Kostomłoty, Jaworznia i Chęciny. Inwestycja poprawić ma przepustowość i prędkość ruchu
tranzytowego na kierunku Warszawa –  Kielce –  Kraków oraz bezpieczeństwo ruchu.  W
projekcie przewidziano również dwie nowe lokalizacje Miejsc Obsługi Podróżnych – będą
ono położone po przeciwnych stronach drogi S 7 we wsi Szewce, w gminie Sitkówka –
Nowiny. Inwestorem zadania jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad.


